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Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny PIOTR KUSYK  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu – chciałem zapytać o trzy sprawy. 

Pierwsze moje pytanie dotyczy Budżetu Obywatelskiego, a mianowicie, jak wygląda 

realizacja projektów? Drugie pytanie i trzecie związane jest z koleją. Otóż od miesiąca lipca 

zwiększył się ruch kolejowy przez Lubartów i od tego czasu zaczęły parkować składy 

składające się z wielu wagonów przy Dworcu Kolejowym. Powoduje to, że przejście dla 

pieszych, które jest tam zlokalizowane, jest cały czas zamknięte, trwa to od kilku do 

kilkunastu godzin. I prosiłbym o interwencje w tej sprawie. I trzecie, też kolejowe, pytanie 

dotyczy kładki pieszej na wysokości ulicy Aleje Zwycięstwa. Kładka miała być zrealizowana 

do czerwca. Wiem, że był podpisany aneks z realizacją do września, mamy październik, więc 

chciałbym się dowiedzieć, co z tą kładka. 


